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Adviezen en conclusies commissie Maatschappij & Financiën vergadering 24 mei 2017 

 
Aanwezig:  Désirée Niekus en Evert de Jong (vanaf 20.30 uur)(VVD), Ingrid Hentenaar-Messcher en 

                   Peter Calis (Larens Behoud), Anne Visser (Liberaal Laren), Maria Klingenberg (CDA), 

                   Marja Bakker-Snoeij en Marcus van den Brink (PvdA), Ellen van Dorst-Brakel, Noud 

                   Bijvoet (D66) 

Voorzitter: Nico Wegter (D66)   

Afwezig   :  Erwin van den Berg (CDA), Rik Snoek (Liberaal Laren) 

B&W        :  Burgemeester Roest, wethouder Tijmen Smit (Larens Behoud), wethouder Leen van der 

                    Pols (CDA), gemeentesecretaris Garmt Kolhorn  

Overigen :  Brechje Binkhorst, beleidsmedewerker RO BEL Combinatie, bij agendapunt 5 

                   Arnold Devilee, coördinator Vastgoed en Grondzaken BEL Combinatie, bij agendapunt 5 

                   Eva van Haasteren, beleidsmedewerker OOV BEL Combinatie, bij agendapunt 6.1 

                   Barbara Goos, teamchef politie G&V, bij agendapunt 6.1 

                   Ella van Oene, operationeel expert politie G&V, bij agendapunt 6.1 

                   John van der Zwan, commandant regionale brandweer G&V, bij agendapunt 7.2 

                   Karen Heerschop, tijdelijk directeur/rentmeester GNR, bij agendapunt 7.4 

Cie.griffier: Corry Holtslag 

 

De raadscommissie M&F heeft in haar vergadering van 24 mei 2017 (aanvang 20.00 uur) de volgende zaken 

behandeld:  

 

 De agenda wordt conform vastgesteld. Er hebben zich geen insprekers gemeld voor de Kadernota 2018-

2022, dit agendapunt wordt derhalve geagendeerd voor de raad van 5 juli. De heren Snoek en Van den 

Berg zijn afwezig, de heer Streefkerk wordt vervangen door de heer Van den Brink en de heer De Jong 

komt wat later. Naar aanleiding van gemaakt opmerkingen over de financiële stukken wordt besloten 

deze pro forma te behandelen en dit te bespreken in het aanstaande presidium. 

 De lijst adviezen en conclusies van de vergadering van 20 april 2017 wordt conform vastgesteld. 

 Bij agendapunt ‘Mededelingen’ zegt wethouder Smit in Amsterdam te zijn geweest voor het bijwonen 

van een MRA vergadering, deze vond plaats in de ambtswoning van de burgemeester. Spreker zegt zijn 

eigen huis voor de helft te hebben afgekoppeld voor een bedrag van 20 euro. Het afkoppelen van de 

andere helft kost misschien 6 euro.      

 Er zijn geen mededelingen bij agendapunt ‘Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke 

Regelingen’.  

 De commissie adviseert de raad de ‘Memo Raadhuis Laren’ in het presidium nogmaals aan de orde te 

stellen vanwege de politieke aspecten. Wethouder Smit geeft aan dat er noeste arbeid is verricht. De 

exploitatie is niet goed gegaan, contractuele verplichtingen zijn niet gecontroleerd. Er bestaat geen 

aanleiding tot een huurverhoging. De servicelasten zijn wel gestegen, maar die worden doorberekend. 

Uitleg wordt gegeven over de kostenreductie. Aan de orde komen onder meer vragen over de m2 prijs, 

betrekken van mensen met een beperking, nieuwe huurders, oude contracten, bijdrage aan BEL-

accommodatie Eemnes en groot onderhoud. 

 Bij het commissievoorstel ‘Uitvoeringsplan Integrale Veiligheid 2017’ geeft burgemeester Roest een 

korte uitleg. Aan de orde komen onder meer vragen over de beschikbare technologie zoals 

cameratoezicht, bedrijfs- en woninginbraken, gebruik van ANPR-registratie, wifi-verbindingen, 

verkeersveiligheid van het centrum, hangjongeren en zichtbaarheid krant in brievenbus. Mevrouw Goos 

ziet graag een uitbreiding van de buurtparticipatie (preventie en app-groepen). Mevrouw Van Haasteren 

geeft aan dat aandacht zal worden besteed aan de zichtbaarheid van de krant in de brievenbus. 

Burgemeester Roest deelt mee dat het politiebureau blijft. Spreker vraagt aandacht voor ondermijning.  

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Ontwerpprogrammabegroting 2018 en 

ontwerpjaarstukken 2016 Veiligheidsregio G&V te behandelen in de raad van 31 mei. Burgemeester 

Roest geeft aan dat de kostenverhoging onontkoombaar is. Er heeft discussie  plaatsgevonden in de 

raden. Kostenbesparing zou kunnen door fusie van de veiligheidsregio’s, hier zal op worden 

teruggekomen. Er zal een antwoordbrief uitgaan op de schriftelijke reactie van de vrijwilligers.  

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Zienswijze conceptbegroting 2017 GNR’ te behandelen in 

de raad van 31 mei. Aan de orde komen de begroting van 2018, samenwerken met andere organisaties,  
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de kwalificatie ‘sleets’ door de provincie, extra kosten, positie Amsterdam en mens en regorganisatie. 

Mevrouw Heerschop geeft aan dat het doel is om te komen tot een slanke organisatie. Er worden kansen  

gezien voor fondsenwerving met tijdelijke functies. Verwacht mag worden dat de reorganisatie binnen 

1 jaar tot stand wordt gebracht, er zullen mensen bij komen. Burgemeester Roest geeft aan dat meerdere 

communicatiemomenten zullen worden ingelast. De voorzitter dankt mevrouw Heerschop voor haar 

komst. 

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Ontwerpbegroting 2018 OFGV’ te behandelen in de raad 

van 31 mei. 

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Zienswijze jaarrekening 2016, begroting 2018 en MJB GR 

Regio G&V’ te behandelen in de raad van 31 mei. 

 Rondvraag: 

- Ellen van Dorst vraagt hoe het gaat met de Wmo-raad. 

Burgemeester Roest zegt toe dat het antwoord hierop na het weekend kan worden verwacht.  

- Ellen van Dorst vraagt m.b.t. schoolzwemmen of het overgebleven geld vanuit het sociaal 

domein kan worden ingezet voor acties. 

Burgemeester Roest geeft aan dat hiervoor een motie kan worden ingediend. 

- Maria Klingenberg zegt dat de voormalige ANWB-borden blauw zijn, ze geven geen licht 

meer, daar moet een oplossing voor komen. 

Burgemeester Roest zegt dit te zullen doorgeven aan de wethouder. 

- Désirée Niekus vraagt of de kosten voor de invoering in 2019 van de Omgevingswet in de 

Kadernota worden opgenomen. 

Gemeentesecretaris Kolhorn antwoordt dat het plan in ontwikkeling is en mogelijk bij de 

begroting wordt opgevoerd. 

- Peter Calis informeert naar de 40.000 euro die in de Kadernota is opgenomen. 

Gemeentesecretaris Kolhorn geeft aan dat de visie regionaal is, de invoering is een ander 

verhaal. 

- Peter Calis geeft aan dat de jongeren van het Jongerencentrum in de Scheper graag een 

uitspraak willen over het gebruik op lange termijn. Is deze uitspraak te verwachten?  

- Marcus van den Brink sluit zich aan bij deze vraag, gewacht wordt op een voorstel van het 

college. 

Burgemeester Roest antwoordt dat het huisvestingsplan door het college is vastgesteld. Er is 

een positieve grondhouding ten aanzien van de huisvesting van jongeren in de Scheper. 

- Ingrid Hentenaar zegt te hebben gelezen dat Alberdingk Thijm kandidaat zou zijn voor de 

Scheper. 

Burgemeester Roest antwoordt dat de AT Scholen een claim willen leggen op de Scheper, 

daarna zou een jongerencentrum in de school gevestigd kunnen worden.  

  

   

De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur.   

 

Vastgesteld in de commissievergadering van 22 juni 2017.      

   

Voorzitter,    Commissiegriffier, 

 

 

 

 

(Een uitgebreide weergave van de vergadering is te beluisteren via de website of op cd-rom) 

Ho.29/05/2017 


